
Protokół nr 3/III/06
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 28 grudnia 2006r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia - 12.10
Godzina zakończenia - 13.50

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. Powitał 
radnych oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 21 
radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. 
(lista obecności - zał. nr 1)

Proponowany porządek obrad:
3.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz pracy w okresie międzysesyjnym 
     od dnia 27 października 2006r. do dnia 21 grudnia 2006r. 
4. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2006 
b) w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Miejskiej Nowa Ruda, które nie wygasają z 
     upływem roku budżetowego 2006
c) w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej 
    i Mieszkaniowej w Nowej Rudzie na rok 2007
przerwa 10 min
d) w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach dla których organem prowadzącym jest   
     Gmina Miejska Nowa Ruda w roku 2007. 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych przy ul. 
    Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie
f)  w sprawie wskazania przedstawicieli miasta Nowa Ruda do Rady Społecznej Samodzielnego 
     Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nowej Rudzie 
g)  w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia 
h) w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miejskiej Nowa Ruda do Zgromadzenia Międzygminnego 
    Związku Celowego w Kłodzku 
5.Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji. 
6. Interpelacje.
7. Zapytania radnych.
8. Sprawy różne.
9. Zakończenie obrad.

Rada Miejska 21 głosami „za”
przyjęła porządek obrad sesji.
 
Ad. 2. Przyjęcie protokołu.
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy radni mają uwagi do sporządzonego protokołu z II sesji Rady 
Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z II sesji Rady.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” 
przyjęła protokół z II sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.
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Ad. 3.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz pracy w okresie międzysesyjnym od 
dnia 27 października 2006r. do dnia 21 grudnia 2006r. (sprawozdanie – zał. nr 2 do protokołu)

Radny Arkadiusz Michalski – w pkt. 5 ppkt. 5 dot. wydania 5 decyzji w sprawie wygaśnięcia zezwoleń [..] czy 
o  tym fakcie  jest  powiadomiona  Straż  Miejska w celu  dokonywania  kontroli  pod  względem sprzedaży 
napojów alkoholowych w tych lokalach? Podobnie jest w disco clubie „Hades” gdzie zostały ograniczone 
godziny pracy – czy jest to przestrzegane?

Pan Piotr Kwiecień – Komendant Straży Miejskiej – na bieżąco Straż Miejska dokonuje kontroli lokali pod 
względem  przestrzegania  godzin  otwarcia  i  zamknięcia.  W  ostatnim  czasie  takie  kontrole  nie  były 
prowadzone jeżeli chodzi o lokale wskazane przez radnego, ale będziemy na bieżąco kontrolować wszystkie 
lokale. Nie otrzymaliśmy jeszcze informacji z Wydziału nt. wygaśnięcia zezwoleń.

Radny Arkadiusz Michalski – pkt. III ppkt. 2-8 dotyczące zakończenia realizacji zadań – czy wymienione 
zadania zostały odebrane, jeżeli nie to czy KPPiK otrzyma informację o terminie odbioru tych zadań?

Pan Krzysztof Budzyna – Naczelnik Wydz. Infrastruktury i Inwestycji – odnośnie przeprowadzonych zadań: 
-      remont bieżący drogi ul. Połoniny – remont odbył się, inwestycja jest zakończona
 remont bieżący drogi os. XXX-lecia – inwestycja została zakończona i odebrana
 budowa kanalizacji deszczowej na os. Wojska Polskiego - inwestycja została zakończona i odebrana
 budowa parkingu przy ul. Kwiatkowskiego - inwestycja została zakończona i odebrana
 remont chodnika wzdłuż ul.  Niepodległości -  inwestycja  została  zakończona  i  odebrana przy  udziale 

Dolnośląskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich
 odbudowa drogi zniszczonej w trakcie powodzi ul. Kołowa - inwestycja została zakończona i odebrana, 

środki dotacyjne z Ministerstwa zostały rozliczone
 prace  termomodernizacyjne  w  budynkach  użyteczności  publicznej  modernizacja  pokrycia  dachowego 

MOK - inwestycja została zakończona i odebrana.

Radny Zbigniew Radgowski – w realizacji zadań jest zapisane podpisanie porozumienia z Zarządem Dróg 
Wojewódzkich odnośnie realizacji pewnych zadań m.in. na ul. Niepodległości – jakie jest to porozumienie i 
czego dotyczy?

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – to porozumienie dotyczy roku 2006 m.in. utrzymanie chodników, 
naprawy chodników przy ul. Niepodległości, nie dotyczy inwestycji, modernizacji na ul. Piastów. Właściwie 
to porozumienie już zostało zrealizowane. 

Radny Zbigniew Radgowski – tylko te inwestycje, nic więcej?

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta - jeżeli chodzi o inwestycje to dotyczy tylko chodników przy ul. 
Niepodległości oraz spraw związanych z utrzymaniem, który realizowało miasto na koszt Dolnośląskiego 
Zarządu Dróg Wojewódzkich.

Radny Piotr Wróbel – pkt. III ppkt. 15 i) trwają prace projektowe na budowę sieci wodociągowej w ulicach 
Pionierów i Góra Anny – proszę o wyjaśnienie, gdyż w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 
budżecie nastąpi zmniejszenie o kwotę 165tys w związku z planowaną budową wodociągów – czy te zadania 
są wspólne czy są to dwa różne zadania?

Pan Krzysztof Budzyna – Naczelnik Wydz. Infrastruktury i  Inwestycji -   pkt. III ppkt. 15 sprawozdania 
dotyczy realizacji zadań w ramach projektu Ochrona Gór Sowich i Bardzkich poprzez budowę infrastruktury 
technicznej na terenie miasta Nowa Ruda. Projekt ten dofinansowywany jest w ramach ZPORR ze środków 
Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  czyli  ze  środków  UE.  W  ramach  tego  projektu 
realizowanych  jest  9  zadań  inwestycyjnych,  wśród  nich  sieć  wodociągowa  w  ulicy  Pionierów.  Jest  to 
zupełnie inne zadanie o którym mówił radny, dotyczy to inwestycji drogowej, 165tys było zarezerwowane na 
budowę drogi w ciągu ul. Pionierów. W zeszłym roku nie udało się zlecić wykonania budowy tej drogi z 
uwagi na brak ofert wykonawców na realizację zadania. Kolejne postępowania przetargowe nie kończyły się 
sukcesem i  nie  umożliwiały wyłonienie  wykonawcy z  tego względu,  iż  oferty  albo przekraczały kwoty 
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zarezerwowane w budżecie na wykonanie zadania albo nie wpłynęły żadne oferty. Podjęto decyzję by te 
środki  zarezerwowane  na  budowę  ul.  Pionierów  podzielić  i  przesunąć  na  środki  niewygasające  z 
przeznaczeniem na zadania inwestycyjne, które będą realizowane w zakresie transportu i dróg (dz. 600), ta 
droga została wyremontowana ze środków remontowych, wykonano nawierzchnię tłuczniową, w przyszłym 
roku zostanie wykonana sieć wodociągowa.

Radny Henryk Zimoch – w pkt. I gospodarowanie mieniem komunalnym brakuje informacji nt. budynku przy 
ul. Zaułek 7, a konkretnie V piętra – proszę o informację w tej sprawie. 

Pan Krzysztof Budzyna – Naczelnik Wydz. Infrastruktury i Inwestycji – V piętro budynku Zaułek 7 nie może 
być  zasiedlone  ze  względu na  brak  docelowego przyłącza  energetycznego do  tego  budynku,  zgodnie  z 
warunkami technicznymi postawionymi przez Energię  Pro zakład  w Kłodzku.  Zgodnie  z  ustawą prawo 
energetyczne takie przyłącze w całości  finansuje i wykonuje zakład energetyczny więc spółka Energia Pro. 
Wniosek o zasilenie budynku, docelowe przyłącze, został złożony w styczniu br. Od stycznia trwa procedura 
wyboru  wykonawcy  projektu.  W  ostatnim  czasie  otrzymaliśmy  informację  o  zakończeniu  procesu 
przygotowania inwestycji do realizacji, prawnie dziś można rozpocząć realizację przyłącza energetycznego. 
Zgodnie  z  korespondencją  Urzędu Miasta  a  spółką  Energia  Pro  to  przyłącze  ma być wykonywane w I 
kwartale 2007r. 

Ad. 4. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2006 

Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał  radnych czy mają  uwagi lub zapytania do projektu uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2006. Poinformował, że radni w dniu dzisiejszym 
otrzymali poprawiony projekt uchwały poprosił Skarbnika Miasta o przedstawienie wprowadzonych zmian.

Pan  Jan  Szeląg  –  Skarbnik  Miasta  –  ze  względu  na  przewidywane  wykonanie  wydatków dotyczących 
realizacji  projektu  Ochrona  Gór  Swoich  i  Bardzkich  przez  budowę  infrastruktury  technicznej  w  Gminie 
Miejskiej Nowa Ruda dokonuje się zmiany w planie wydatków na zadaniach inwestycyjnych realizowanych 
w ramach tego projektu. Zabezpiecza się również plan wydatków dotyczący wydatków niekwalifikowanych 
na poszczególnych zadaniach w ramach ww. projektu. W związku z tym zmianie ulegnie załącznik nr 6 oraz 
13 mówiące o inwestycjach. 

Radny  Henryk  Zimoch  –  w  kwestii  formalnej  chciałby  zauważyć,  że  projekty  uchwały  nie  zostały 
zaparafowane przez radcę prawnego.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – prace nad projektami uchwał zostały zakończone w czwartek, w ten 
dzień  nie  ma  w  Urzędzie  radcy  prawnego  p.  Matusz.  Podstawy  prawne  projektów  uchwał  zostały 
uzgodnione z pracownikiem Zespołu Radców Prawnych.

Radny Arkadiusz  Michalski  –  odnośnie  zwiększenia  wydatków dot.  funkcjonowania  Straży  Miejskiej  o 
6,5tys – co to są za wydatki? Zwiększono wydatki na modernizację oświetlenia ulicznego  na terenie miasta 
– czy już wiadomo konkretnie co będzie modernizowane? 

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – odnośnie Straży Miejskiej zwiększenie dotyczy wynagrodzeń oraz ZUS 
jest  to  związane  z  godzinami  nocnymi,  nadliczbowymi oraz  dowożeniem materiałów do Biura  Obsługi 
Klienta, który został otwarty w dzielnicy Słupiec. Odnośnie oświetlenia ulicznego – nic nie będzie zrobione. 
Dotyczy  to  zadania  inwestycyjnego  modernizacja  oświetlenia  ulicznego na  terenie  miasta,  wykonano  tą 
modernizację w 2001r., na jednej sesji była zmiana dotycząca 2tys zł dlatego, że ostatnia płatność przypada 
na 2 stycznia 2007r. chcieliśmy zapłacić w 2006r. tę kwotę. Potrzebne jest jeszcze 3,5tys zł, gdyż jednym z 
etapów modernizacji była kwota 123tys zł podzielona na 60 rat, każda rata wynosiła 2tys zł za wyjątkiem 
ostatniej, która jest największą ratą.

Radny Michał Prokopczak – mam pytanie do Dyrektora Zdunka : w projekcie uchwały jest zwiększenie 
planu wydatków na remont ul. Radkowskiej 18 kwota 90tys – dlaczego zostało to zwiększone?

Pan Marian Zdunek – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – nie wiem.
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Pan  Tomasz  Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  dotyczy  to  przygotowania  pomieszczeń  na  funkcjonowanie 
świetlicy przy ul. Radkowskiej 18,  nie jest to przekazanie środków na inny bieżący remont realizowany 
przez Dyrektora ZGKiM-u. 

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2006.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” 

podjęła:

Uchwałę nr 13/III/06

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Nowa Ruda na rok 2006.

b) w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Miejskiej Nowa Ruda, które nie wygasają z 
     upływem roku budżetowego 2006

Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał  radnych czy mają  uwagi lub zapytania do projektu uchwały w 
sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Miejskiej Nowa Ruda, które nie wygasają z upływem 
roku budżetowego 2006. Poinformował, że radni w dniu dzisiejszym otrzymali poprawiony projekt uchwały 
poprosił Skarbnika Miasta o przedstawienie wprowadzonych zmian.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – projekt uchwały przesłany radnym wraz z materiałami na sesję nie 
zawierał w pełni kwot, które powinny być wpisane do uchwały.  Przedłożony w dniu dzisiejszym projekt 
uchwały zawiera  wszystkie  niezbędne kwoty.   Projekt  uchwały jest  związany tym,  że  niektóre  wydatki 
bieżące i inwestycyjne do końca 2006r. nie mogą być zakończone z różnych powodów. 

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny Arkadiusz Michalski – zapis w projekcie uchwały mówiący o nie zakończeniu prac remontowych w 
budynkach komunalnych (Rynek 25,  26,  Radkowska 18)  proponuje się umieszczenie w wykazie wydatków 
niewygasających kwoty 243.983 zł dot. wykonania ww. prac remontowych – jaka kwota przypada na jakie 
budynki i czy kwota przypadająca na ul. Radkowską jest ujęta w tych 90tys?

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – w nowo przedstawionej wersji jest to kwota 176.576,- w tym kwota 
90tys dotyczy budynku ul. Radkowskiej 18. Różnica kwoty wynika budynku przy ul. Rynek 25 i 26. Te 
faktury już są w Urzędzie, ale lepiej je zapłacić ze środków niewygasających w styczniu po sprawdzeniu 
tych faktur, po zatwierdzeniu i dokonać płatności niż w dniu dzisiejszym dokonać płatności 'na szybko'.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  budżetu  Gminy  Miejskiej  Nowa  Ruda,  które  nie  wygasają  z 
upływem roku budżetowego 2006

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 14/III/06

w  sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  budżetu  Gminy  Miejskiej  Nowa  Ruda,  które  nie  wygasają  z  
upływem roku budżetowego 2006
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c) w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki  
     Komunalnej i Mieszkaniowej w Nowej Rudzie na rok 2007

Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał  radnych czy mają  uwagi lub zapytania do projektu uchwały w 
sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji  przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki  Komunalnej  i 
Mieszkaniowej w Nowej Rudzie na rok 2007. 

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – powyższa uchwała została już podjęta na rok 2006. Ustaliliśmy, że ta 
stawka, która wynikała z kalkulacji wykonanej w 2006r. pozostanie na tym samym poziomie do momentu 
wykonania kalkulacji na rok 2007, nastąpi to wówczas gdy Dyrektor ZGKiM będzie znał stawki mediów, 
określi dochody z czynszów, wykonana zostanie kalkulacja i uchwała ta będzie mogła być zmieniona, jeżeli 
zmianie ulegnie wysokość stawki. 

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji  przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki  Komunalnej  i 
Mieszkaniowej w Nowej Rudzie na rok 2007.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 15/III/06

w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i  
Mieszkaniowej w Nowej Rudzie na rok 2007.

przerwa 10 min
po przerwie 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował  zgromadzonych,  że  radny  Arkadiusz  Michalski  z 
usprawiedliwioną nieobecnością opuścił obrady sesji.

d) w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach dla których organem prowadzącym 
     jest Gmina Miejska Nowa Ruda w roku 2007. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał  radnych czy mają  uwagi lub zapytania do projektu uchwały w 
sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Miejska Nowa Ruda w roku 2007. 

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej – w projekcie uchwały pojawił się błąd w § 
4 wysokość dodatku motywacyjnego uległa zmianie z 4 na 5% podczas negocjacji na spotkaniu Komisji 
Spraw Społecznych ze Związkami Zawodowymi Nauczycieli, skutek finansowy dla miasta to 44.790,-zł w 
stosunku rocznym. Kolejna zmiana dotyczyła § 20 pkt. 3 z zapisu mianowanego dokonano zmianę zapisu na 
dyplomowanego – nie powoduje to żadnych skutków finansowych dla budżetu miasta. 

Radny Tomasz Kuczaj – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z 
dwoma poprawkami przedstawionymi przez Naczelnika.

Radny Piotr Wróbel – jaki będzie skutek finansowy wprowadzonej zmiany?

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej – jest to kwota 44. 790,-zł

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Miejska Nowa Ruda w roku 2007.
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 16/III/06

w sprawie  regulaminu wynagradzania  nauczycieli  w  szkołach  dla  których  organem prowadzącym jest  
Gmina Miejska Nowa Ruda w roku 2007.

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych 
     przy ul. Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  lub  zapytania  do  projektu  uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych przy ul. 
Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie.

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej – projekt uchwały dotyczy uruchomienia 
godzin zajęć prowadzonych na obiektach przy ul. Kłodzkiej 16 wymienionych w pkt. 4, które będzie można 
przydzielić na prowadzenie zajęć przez organizacje sportowe. Liczba godzin nie uległa zmianie w stosunku 
do 2006r. Ponadto zmianie uległ zapis w pkt. 5 wykreślono szkół podstawowych pozostawiając zapis szkół, 
tak więc rozszerzono zakres szkół o gimnazja. 

Radny Michał Prokopczak – miałem wiele pytań od mieszkańców czy można byłoby ująć w tym projekcie 
uchwały zwolnienie z opłat rencistów i emerytów? Czy mogliby bezpłatnie korzystać z pływalni?

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej – decyzję podejmuje Rada Miejska, tą 
sprawą mogłaby zająć się Komisja Spraw Społecznych.  

Radny Tomasz Kuczaj – Komisja Spraw Społecznych zaproponowała wprowadzenie pkt. 6 w § 1 zwalnia się 
szkoły znajdujące się na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda a nie wymienione w ust. 5 z ponoszenia opłat w 
przypadku  wykorzystania  obiektów  krytej  pływalni  na  prowadzenie  zajęć  pozaszkolnych.  W  ten  sposób 
chcielibyśmy zachęcić uczniów i nauczycieli do aktywnego spędzania wolnego czasu na krytej pływalni.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – zaproponował w pkt. 6 dodać po przecinku zapis a w przypadku 
Polsko-Czeskiej  Wyższej  Szkoły Biznesu i  Sportu „Collegium Glacense” w Nowej Rudzie również z  zajęć 
dydaktycznych,  tak  by  studenci  i  Wyższa  Szkoła  mogli  bezpłatnie  prowadzić  zajęcia  dydaktyczne 
nieodpłatnie.

Radny Michał  Prokopczak –  nie  otrzymałem odpowiedzi  na  pytanie,  czy  byłaby  możliwość  zwolnienia 
emerytów z opłat?

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  uwaga  jest  słuszna,  nie  wiem czy  w dniu  dzisiejszym jest  możliwe 
wprowadzenie takiej zmiany.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – uważa, że do kolejnej sesji Komisja Spraw Społecznych mogłaby 
zająć się tą sprawą i ewentualnie zaproponować wprowadzenie poprawki.

Radny Janusz Staniocha – czy zaproponowana poprawka przez Komisję oraz Burmistrza jest ujęta w tych 
godzinach, czy są to godziny dodatkowe ? Jaki skutek finansowy to wywoła?

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – nie jesteśmy w stanie określić jednoznacznie skutku finansowego, 
gdyż  prawdopodobnie  będą  to  dodatkowe  zajęcia  odbywające  się  w  godzinach  otwarcia  basenu. 
Prawdopodobnie  pewne  koszty  ze  względu  na  większą  ilość  osób  korzystających  z  pływalni  mogą  się 
pojawić. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie poprawkę zaproponowaną przez Komisję Spraw 
Społecznych, by w  pkt. 6 w § 1 dodać zapis  zwalnia się szkoły znajdujące się na terenie Gminy Miejskiej  
Nowa Ruda a nie wymienione w ust. 5 z ponoszenia opłat w przypadku wykorzystania obiektów krytej pływalni  
na prowadzenie zajęć pozaszkolnych.
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Rada Miejska 18 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się od głosowania”
przyjęła zaproponowaną poprawkę.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie poprawkę zaproponowaną przez Burmistrza Miasta, 
by  w pkt. 6 w § 1 dodać zapis po przecinku o treści  a w przypadku Polsko-Czeskiej Wyższej Szkoły Biznesu i  
Sportu „Collegium Glacense” w Nowej Rudzie również z zajęć dydaktycznych.

Rada Miejska 18 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się od głosowania”
przyjęła zaproponowaną poprawkę.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie obiektów sportowych przy ul. 
Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 17/III/06

zmieniającą uchwałę w sprawie  ustalenia wysokości  opłat  za korzystanie  obiektów sportowych przy  ul.  
Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie.

f)  w sprawie wskazania przedstawicieli miasta Nowa Ruda do Rady Społecznej Samodzielnego 
     Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nowej Rudzie 

Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał  radnych czy mają  uwagi lub zapytania do projektu uchwały w 
sprawie  wskazania  przedstawicieli  miasta  Nowa Ruda do  Rady Społecznej  Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nowej Rudzie.

Radny Bogusław Frącek – poinformował,  że  Komisja  Zdrowia i  Ekologii  wytypowała  radnego Alfreda 
Balawajdra do Rady Społecznej SP ZOZ.

Przewodniczący Rady Miejskiej – zapytał czy radny Alfred Balawajder wyraża zgodę na kandydowanie?

Radny Alfred Balawajder – wyraża zgodę.

Radny Krzysztof Richter – zaproponował kandydaturę radnej Ireny Caryk.

Radna Irena Caryk – wyraża zgodę.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wskazania przedstawicieli miasta Nowa Ruda do Rady Społecznej SP ZOZ w Nowej Rudzie,  w 
osobach radnego Alfreda Balawajdra oraz radnej Ireny Caryk.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 18/III/06

w sprawie wskazania przedstawicieli miasta Nowa Ruda do Rady Społecznej SP ZOZ w Nowej Rudzie. 

g)  w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia 

Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał  radnych czy mają  uwagi lub zapytania do projektu uchwały w 
sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia.
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Pani Joanna Kołodziej – Naczelnik Wydz. Mienia Komunalnego – komisja inwentaryzacyjna powoływana 
jest w celu uzupełnienia dokumentów do wniosku składanego do Wojewody o nabycie mienia w drodze 
komunalizacji.  Komisja  ta  podpisuje  karty  inwentaryzacyjne  przygotowywane  przez  Wydział  Mienia 
Komunalnego na poszczególne nieruchomości, które mają być nabyte razem z ogłoszeniem, że zostały one 
wyłożone do publicznego wglądu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – prosi o składanie kandydatur. 

Radny Henryk Zimoch – proponuje kandydaturę radnego Krzysztofa Richtera.

Radny Krzysztof Richter – wyraził zgodę.

Radna Irena Caryk – proponuje kandydaturę radnego Zdzisława Druciaka.

Radny Zdzisław Druciak – nie wyraził zgody.

Radny Henryk Zimoch – zaproponował kandydaturę radnego Bogusława Frącka.

Radny Bogusław Frącek – wyraził zgodę.

Radny Michał Prokopczak – wyraża chęć pracy w komisji.

Radny Krzysztof Richter – zaproponował kandydaturę radnego Henryka Zimocha.

Radny Henryk Zimoch – wyraził zgodę.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  ogłosił  kilka  minut  przerwy  w  celu  ukonstytuowania  się  komisji  oraz 
wyboru Przewodniczącego.

przerwa
po przerwie

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – czy radni mają głosować nad każdą kandydaturą osobno 
czy można podać projekt uchwały w całości pod głosowanie?

Pani Małgorzata Matusz – Radca Prawny – można głosować nad każdą kandydaturą osobno lub nad całym 
składem Komisji Inwentaryzacyjnej, z tym, że kandydaturę Przewodniczącego należy przegłosować osobno.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że członkowie Komisji Inwentaryzacyjnej wytypowali na 
Przewodniczącego  radnego  Michała  Prokopczaka.  Poddał  pod  głosowanie  kandydaturę  Michała 
Prokopczaka na Przewodniczącego Komisji Inwentaryzacji.

Rada Miejska 19 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania”
wybrała na Przewodniczącego Komisji Inwentaryzacyjnej radnego Michała Prokopczaka.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie członków Komisji Inwentaryzacyjnej w osobach : 
Bogusław Frącek, Krzysztof Richter, Henryk Zimoch.

Rada Miejska 19 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania”
przyjęła członków Komisji Inwentaryzacyjnej w osobach: radny Bogusław Frącek, radny Krzysztof 
Richter, radny Henryk Zimoch.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:
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Uchwałę nr 19/III/06

w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia.

h) w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miejskiej Nowa Ruda do Zgromadzenia 
     Międzygminnego Związku Celowego w Kłodzku 

Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał  radnych czy mają  uwagi lub zapytania do projektu uchwały w 
sprawie  wyznaczenia  przedstawicieli  Gminy  Miejskiej  Nowa  Ruda  do  Zgromadzenia  Międzygminnego 
Związku Celowego w Kłodzku.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – Gmina Miejska Nowa Ruda jest członkiem Międzygminnego 
Związku Celowego w Kłodzku, przedstawicielem jest Burmistrz oraz dwóch członków. W związku z nową 
kadencją  istnieje  potrzeba  powołania,  oprócz  Burmistrza,  dwóch  przedstawicieli.  Zaproponowano 
kandydaturę p. Marzeny Wolińskiej oraz p. Grzegorza Blechingera, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie.
   
Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  wyznaczenia  przedstawicieli  Gminy  Miejskiej  Nowa  Ruda  do  Zgromadzenia  Międzygminnego 
Związku Celowego w Kłodzku.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 20/III/06

w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miejskiej Nowa Ruda do Zgromadzenia Międzygminnego 
Związku Celowego w Kłodzku.

Ad. 5.Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – na poprzedniej sesji radny Piotr Wróbel złożył 
interpelację, który  przyjął odpowiedź do wiadomości.

Ad. 6. Interpelacje.

Radny Michał Prokopczak – złożył interpelację na piśmie.

Ad. 7. Zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan - „ostatnio w prasie lokalnej pojawiły się artykuły dot. 
stanu naszego obiektu położonego niedaleko stacji kolejowej tzw. „zameczku” - jaki jest stan tego obiektu, 
kto jest odpowiedzialny za jego stan i co należy zrobić by ten obiekt uratować”. 

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – udzieli odpowiedzi na piśmie.

Radny Michał Prokopczak  - „wiem, że Dyrektor SP ZOZ podpisał jakieś kontrakty dla ZOZ-u czy ktoś 
mógłby udzielić mi odpowiedzi w tej sprawie, podobno zostały podpisane bardzo korzystne kontrakty.”

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – „wiem, że ZOZ noworudzki otrzymał kontrakt, nie otrzymałem 
oficjalnej informacji dot. jego wysokości. Z tego co wiem Dyrektor jest zadowolony z wysokości kontraktu. 
odpowiedź może zostać przygotowana po wcześniejszym wystosowaniu zapytania do noworudzkiego ZOZu 
lub Starostwa Powiatowego w Kłodzku.”
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Ad. 8. Sprawy różne.

Radni nie zgłosili spraw różnych.

Ad. 9. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął III 
sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 
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